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Vážený pane starosto, tiskem proběhla zpráva, že rada Městské části Praha 5
zvažuje zrušení autobusové linky Č. 128 na Žvahov. Jsme naprosto zděšeni.
Autobus Č. 128 je velkou pomocí pro obyvatele Žvahova, kteří by jinak museli
denně absolvovat pěšky dlouhou, náročnou cestu od tramvaje a zdolávat strmý
výškový rozdíl mezi Zlí chovem a Žvahovem. Na Žvahově žije nemálo starých
lidí, pro něž je velkým problémem nakupování i návštěvy lékařů. Na Žvahově
není jediný dostačujícící obchod s potravinami a všichni jsme nuceni nakupovat
ve vzdálených obchodech.
Zavedením autobusu Č. 128 byla kvalita života obyvatel Žvahova velmi

posílena. Autobus je přínosem zejména pro maminky s kočárky, seniory,
školáky. Optika zisku a rentability by v tomto případě neměla hrát hlavní roli.
Neberte proto, prosíme, nám žvahovským občanům, náš tolik potřebný autobus
Č. 128. Jsme přece vašimi voliči, kteří spoléhají na vaši vstřícnost a empatii.
S napětím očekáváme vaši odpověď.
Přikládáme podpisové archv CI k/<
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Vážený pan MUDr. Radek Klíma
starosta Městské části Praha 5
Náměstí 14. října
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